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Protokoll kårstyrelsemöte 17 oktober 2023 

Närvarande ledamöter: Signe Wernberg, Fredrik Agemark, Pernilla Carlquist, Anders 

Hultman, Carina Norman, Anni Holmgren (från punkt 3).  

1. Mötets öppnande  

1.1.Val av ordförande 

Styrelsen utser Signe Wernberg till mötets ordförande. 
1.2.Val av sekreterare 

Styrelsen utser Pernilla Carlquist till mötets sekreterare. 

1.3.Val av justerare 

Styrelsen utser Carina Norman till mötets justerare. 

1.4.Godkännande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen utan några tillägg. 

 

2. Uppföljning av verksamheten 

2.1.Hantering av kölista 

Det är flera avdelningar, framför allt på Spårarna, som kan ta emot fler 

scouter. Vi behöver kolla av om övriga grenar kan ta emot fler scouter. Vi 

behöver rensa kölistan genom att mejla ut och fråga om de vill stå kvar i 

kölistan, samt fylla på avdelningarna. Kim har listan.  

2.2.Säker och trygg verksamhet 

2.2.1. Paus av ledare 

Styrelsen beslutar att pausa en ledare i kåren från all verksamhet av 

särskilda skäl.  

2.3.Kårens avdelningsverksamhet 

• Myrorna 

• Spårare 

• Upptäckare 

• Äventyrare 

Det är lite skakigt inom äventyrarverksamheten. Därför ska styrelsen besöka alla 

äventyraravdelningars möten och ha en dialog med ledarna.  

• Utmanare 

2.4.Kårgemensamma aktiviteter 

2.4.1. Reflektioner från Scouternas natt 

Det blev en väldigt bra Scouternas natt. Dock har kåren tyvärr fått ett 

dåligt tävlingsrykte som vi måste ta tag i. Signe ska skicka ut ett mejl 

alla ledare som var med.  
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2.4.2. Rapport från Ledarmöte 4 oktober 

Under ledarmötet kom det upp att det är lite småtjafsigt kring det 

gemensamma materialet. Under året ska vi se över vad som ska vara 

gemensamt och hur det ska skötas.   

2.4.3. Julavslutning 

Arrangemangsgruppen ska ha möte snart och börja planera 

julavslutningen. 

 

3. Bygget och material 

3.1.Behov av nu luftvärmepump 

Luftvärmepumpen är och har varit trasig i flera år.  

Styrelsen beslutar att vi ska avvakta med att byta ut den till efter 

julmarknaden.  

 

4. Ekonomi 

4.1.Uppföljning av ekonomin för fasadrenoveringen 

Kostnaden för fasadrenoveringen blir ungefär som beräknat.  
4.2.Uppföljning av implementering av nya ekonomiska rutiner 

Kim har haft möte med flera avdelningar. När vi har fått in alla handlingar 

från årsmötet till banken kan vi öppna swish-konton åt avdelningarna.  

 

5. Utbildning  

5.1.Återrapportering dialog med Ugglan 

Ugglan hade sitt första möte för terminen igår. De ska följa upp utmanarnas 

PRAO. De ska även ta fram kurser för anpassat ledarskap.  

 

6. Kommunikation och IT  

6.1.Återrapportering från IT-gruppen 

Implementeringen av mejllistorna har gått väldigt bra. Nu håller IT-gruppen 

på att kolla på en lösning för gemensam dokumenthantering via Drive.  
 

7. Övriga frågor 

7.1.Framtida priser på ledartröjor 

Då leverantören har höjt priserna på ledartröjorna har vi gått back på ordern. 

Signe ska gå igenom allt underlag och sedan tar vi beslut om hur det ska 

hanteras på nästa möte.  
7.2.Behov av krisövning? 

Om vi ska öva kris behöver vi först besluta vilken typ av kriser vi ska öva.  

 

8. Mötets avslutande 

8.1.Nästa möte 

Onsdagen 22 november kl. 19.00 i Bygget.  

8.2. Mötet avslutas 

Signe Wernberg avslutar mötet. 
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________________________________  ________________________________  
Signe Wernberg, ordförande   Carina Norman, justerare 

 
 

  

________________________________ 

Pernilla Carlquist, sekreterare 

 

 

 


